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Det  har vore mindre press på akutt-/korttidseiningane i desember 2009. Det blei likevel nytta 2 
korridorplassar ein dag. Avviket blei fort korrigert. 
 
Fram til dags dato i januar 2010 (19.01.10) har det ikkje vore nytta korridorplassar. Det har likevel vore 
eit relativt høgt belegg og stort press på bruken av plassane. 
 
Det er tidligare vist til at ei hovudutfordring er dei mange utskrivingsklare pasientane. Det er no ein 
dialog med Bergen kommune om etablering av eit tilbod for ca 20 av pasientane. 
 
Det er elles vesentleg at Helse Bergen i samarbeid med alle DPS-a i Bergensområdet fortsatt aktivt 
arbeidar for å snu pasientstraumen slik at fleire pasientar vert tilvist direkte til DPS-a. 
 
 
 
 
 
 


